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Geachte voorzitter, 

Hierbij beantwoord ik, mede namens de minister van Economische Zaken, 

Landbouw en Innovatie, de vragen die het lid Kuiken (PvdA) heeft gesteld over het 

convenant ‘Uitvoering Havenvisie 2030’ (ingezonden op 19 juli 2012). 

 

Vraag 1 

Bent u bekend met de gehele inhoud van het door u getekende convenant 

‘Uitvoering Havenvisie 2030’ 1 en kunt u bevestigen dat de aanleg van de 

Blankenburgtunnel in de Havenvisie 2030 expliciet genoemd wordt als uit te 

voeren bereikbaarheidsonderdeel en zodoende ook genoemd wordt in het 

document waar het ‘Convenant governance uitvoering Havenvisie 2030’ onderdeel 

van uitmaakt? 

 

Antwoord 1 

Ik ben bekend met de inhoud van het door mij getekende “convenant governance 

uitvoering havenvisie 2030” (Stcrt 2012, 15138). In dit convenant is de 

Blankenburgtunnel niet genoemd als uit te voeren bereikbaarheidsonderdeel. De 

havenvisie 2030 is in december 2011 vastgesteld door het havenbedrijf 

Rotterdam, de gemeente Rotterdam en Deltalinqs en bevat een uitvoeringsagenda 

bestaande uit 188 actiepunten.  

 

Met het ondertekenen van het “convenant governance uitvoering havenvisie 2030” 

hebben mijn ambtsgenoot van Economische Zaken, Landbouw en Innovatie en ik 

samen met de provincie Zuid-Holland de visie en ambitie van de havenvisie 2030 

onderschreven. Dat doen wij omdat de ontwikkelingen in de mainport Rotterdam 

belangrijk zijn voor de Nederlandse economie en topsectoren zoals de logistieke 

sector en omdat vanuit onze beleids- en uitvoeringsverantwoordelijkheid op veel 

van de in de uitvoeringsagenda genoemde actiepunten betrokkenheid van het Rijk 

nodig is. Wel is een expliciet voorbehoud opgenomen dat gelet op de 

rijksverantwoordelijkheid, onder meer richting uw Kamer, op onderdelen van de 

                                                
1 http://www.portofrotterdam.com/nl/actueel/pers-en-nieuwsberichten/Pages/convenant-

uitvoering-havenvisie-2030-gesloten.aspx 

http://www.portofrotterdam.com/nl/actueel/pers-en-nieuwsberichten/Pages/convenant-uitvoering-havenvisie-2030-gesloten.aspx
http://www.portofrotterdam.com/nl/actueel/pers-en-nieuwsberichten/Pages/convenant-uitvoering-havenvisie-2030-gesloten.aspx
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uitvoeringsagenda een andere afweging gemaakt kan worden. Onze deelname aan 

de governance van de uitvoering betekent dus niet dat alle actiepunten uit de 

uitvoeringsagenda van de havenvisie zonder meer worden overgenomen. Ingrepen 

ten behoeve van bereikbaarheid die van belang zijn voor de ontwikkeling van de 

Mainport Rotterdam vragen ook onder een nieuw Kabinet steeds een zorgvuldige 

afweging.  

 

Vraag 2 

Kunt u bevestigen dat, door het controversieel verklaren van de bestuurlijke 

voorkeur in het dossier Nieuwe Westelijke Oeververbinding, het uitspreken van 

ambities voor de aanleg van de Blankenburgtunnel dan wel de Oranjetunnel door 

u pas na de verkiezingen aan de orde kan zijn? 

 

Antwoord 2 

Nee, door het controversieel verklaren geeft u als Tweede Kamer aan het dossier 

niet meer vóór de verkiezingen te willen behandelen. Dat betekent niet dat ik 

geen ambities meer mag uitspreken. Vanzelfsprekend dienen ministers wel 

terughoudend te zijn met uitspraken over controversieel verklaarde onderwerpen. 

Daarnaast is door de PVV in de Vaste Commissie voor IenM een verzoek ingediend 

om vóór 1 september met een integrale vergelijking te komen tussen de 

Blankenburgtunnel en de Oranjetunnel. Ik zal daaraan voldoen en mij daar 

natuurlijk ook een oordeel over vormen. Het is vervolgens aan de huidige of de 

nieuwe Kamer om dit al dan niet te behandelen. 

 

Vraag 3 

Deelt u de mening dat het ongewenst is dat een minister een convenant 

ondertekent waarin een als controversieel bestempeld project, namelijk de 

Blankenburgtunnel, als essentiële voorwaarde is opgenomen? Zo ja, waarom heeft 

u het verantwoord geacht om dit convenant te tekenen? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 3 

Met het ondertekende convenant heeft het Rijk geen standpunt ingenomen ten 

opzichte van de individuele actiepunten uit de Havenvisie 2030. Zoals hiervoor is 

aangegeven is expliciet in het convenant opgenomen dat het Rijk ten aanzien van 

individuele actiepunten een standpunt kan innemen dat afwijkt van de wensen van 

het Havenbedrijf Rotterdam. 

 

Vraag 4 

Bent u bereid uw handtekening onder het convenant weg te laten halen, dan wel 

de verwijzing naar de controversiële tunnel te laten schrappen? Zo nee, waarom 

niet? 

 

Antwoord 4 

Omdat in het convenant geen verwijzing naar de Blankenburgtunnel is opgenomen 

en dat ook niet is bedoeld, zie ik daartoe geen aanleiding. 

  

Hoogachtend, 

DE MINISTER VAN INFRASTRUCTUUR EN MILIEU, 

 

 

 

 

mw. drs. M.H. Schultz van Haegen 


